
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 18. august 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1697

Kan ministeren bekræfte, at det er Københavns Politis hensigt, at politihestene skal kun-

ne bruges mere optimalt, end det er aftalt i Finansloven, og med politiets egne ord ”indtil

vi indsætter hollændervogne”, dvs. politihestene skal anvendes til meget mere end hono-

rære formål samt patruljering i turistområder, som det fremgår i Finanslovsaftalen? Vil mi-

nisteren samtidig tilkende sin egen holdning til denne brug af hestene?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen
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